
z posiedzenia Komisji OSwiaty i Zdrorvia. która odbyta siq dnia 14.03.2007r.

Porzqdek obrad:
l. Wizyfa w Szkole Podstawowej rv Karpnikach - warunki funkcjonowania szkoly.
2. Opiniowanie wytycznych do arkrrszv orsanizacvjnl'ch.
3. Sprawy róZne.

Protokól z poprzedniego posiedzenia kor.nisj i przy.jqto .iednogloSnie.
Porz4dek posiedzenia komisji zostal przy.jEtl' przv 8 glosach za i 1 glosie wstrzymuj4cym siq.

A d . l .
Komisja udala siq do Szkoly Podstau'ou'e.i rv Karpnikach.
Dyrektor Marian Kupczyk przedstawil inlbrmacjq na ternat fr-rnkcjonowania szkoly.
- do szkoly uczgszczamalaliczba dzieci tj. 73 uczniów. W przyszlym roku szkolnym bEdzie ona
wynosila zaledwie 60 + 6 dzieci w odclziale r..6qrtffi.
- nauczy ciele posiadaj 4 pelne kwalifihac. j c.
- brak nauczyciela j. angielskiego.
- braki finansowe I 86.000 zl l,
- szkola robi wszelkie starania w ceiu pozlskania dodatkowych Srodków do szkoly I duLa wspólpraca

zzakladami pracy, rodzicami /. Na lll piEtrze zaadoptowano pomieszczenianabazEnoclegow4.

1'd.2.
Pracownik UG p. Barbara Weseliúska przedstar,r'ila arkusz postanowieú Wójta Gminy Nr l7l2007
dotyczqcy propozycji do wytycznl'ch do arkusza organizacji Szkoly Podstawowej w Karpnikach
na rok szkolny 200712008 / propozyc.je r,r'¡'t1'cznych w zalqczeniu l.
Z analizy przewidywanej liczby uczniórv w' SP Karpniki w'ynika, 2e w roku szkolnym 200712008
b q d z i e o n a w y n o s i l a z a l e d w i e 6 6 L r c z n i ó u ' / k l . O - ó . k I .  I - 5 . k l .  I I - l 0 . k l .  I I I - 1 1 . 1 V - 8 , V - 1 5 , V I - 1 1 / .
W zwi4zku ztymnale?y podjaó wszelkie dzi¿rlania zn-rniejszaj4ce skutki spadku liczby uczniów w tej
szkole. Proponuje siE:
- organizacjq nauczania w klasach lqczonr ch l( l .O+kl. l  .  kl. l l+kl. l l l  .  kl. lV+kl.V
- pol4czenie zajEó z wychowania f iz¡ 'czncgo dla kl.  lV. V i VI.
- zmniejszenie l iczby godzin w bibl iotece szltolnej.
- zmniejszenie liczby godzin w Suictlio szltolne.j.
- zmniejszenie liczby godzin pedagoga szkolnego.
Wskazane propozycje zyskaly poparcre podczas u'stqpnych konsultacji z Kuratorium OÉwiaty Delegatura
w Jeleniej Górze.

w n i o s e k :
Komisja wnioskuje do Wójta Gminl' o to. ab1' clla szkoly w' Karpnikach sporzqdzió projekt arkusza
organizacyjnego uwzglEdniajEcy przedlozone r,vy'tyczne jezeli chodzi o l4czenie klas i wszystkie zmiany
ztymzwiqzane i drugi arkusz sporz4dzon,v na zasadach dotychczas obowi4zujqcych. Celem takiego
zestawienia byloby porównanie sytuac.ii kadrowei i finansowe'j - wniosek przyjEto jednogloSnie.

NastEpnie p Barbara Weseliúska przeclstarvila propozyc.ie uvtvcznych do opracowania arkuszy
organizacyjnych szkól w roku szkolnvm 2007/2008 Szkola Podstawowa u Kostrzycy. Zespól Szkói
z Oddzialami Integracyjnymi n' Lonrrricv ora'z Zespói Szkól Szkola Podstawowa i Ciimnazjum
w Myslakowicach stanowi4ce zal4c'tnrki do arkusza postanowieri Wójta Gminy nr 1812001
lpropozycjewytycznychw zalqczeniu / - konris.ia.jednogloSnie opiniuje pozytywnie.



- / . -

A d . 3 .
Projekt uchwaly w/s zmiany w uchu''ale nr 256|XXXII|2005 Rady Gminy Myslakowice z dnia
30 marca 2005r. w sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym
dla uczniów zamieszkalych na terenie Grniny Myslakowice - komisja jednogloSnie opiniuje pozytywnie.

Pismo pracowników obslugi w Szl<ole Podstawowej i Girnnazjum w Mysiakowicach z dnia 13.03.2007r.
dot. podwy|ekptac.
w n i o s e k :
Komisja wnioskuje do Wójta Gminy' o przedstawienie przez dyrektorón' szkól infbrrnacji odnoénie
wysokoSci wynagrodzeú osi4ganycl't przez pracownikóu'administracl,jnych i obslugi z uwzglEdnieniem
tych skladników i 2róde| finansowania - wniosek przyjEto jednogloÉnie.

Pismo UG M-ce z dnia 12.03.07r. clot. odporviedzi na wniosek zawarfy w protokol e nr 412007 - komisja
zapoznala siq i popiera przeprowadzenie rvl,borów do MRG w nowym roku szkolnym.
Ponadtokomis jawnioskujedoWój taGminyopo* 'o lan ieopiekunazeszkoly .k tórykoordynowal
bEdzie prace z mlodzieZqi zapewni przeplyu' informacji pomiEdzy Mlodzielow4 Rad4 a organami
samorz4dowymi Gminy Myslakorvice i Urzqdem Gmin,v oraz ustalenie wynagrodzenia z tytulu pelnienia
tej funkcji - wniosek przyjEto jednogioSnie.

Komisja zapoznala siE z listem otn¿u'tvr.r.r clot. ogólnc.j dzialalnoÉci Spólki KSWiK.

Protokolowala
M Kolodziej
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